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Predrag Miranovic <predrag.m.miranovic@gmail.com>

RE: FW: Pitanje Komsije za doktorske studije ETF-a 
1 порука

Avni Alidemaj <avni.alidemaj@keds-energy.com> 15. јануар 2019. 08:37
Коме: "pmf@ac.me" <pmf@ac.me>, "pedjam@ucg.ac.me" <pedjam@ucg.ac.me>
Копија: "avalidemaj@gmail.com" <avalidemaj@gmail.com>

Poštovani profesore Miranoviću,

 

Nadam se da će vas i vašu porodicu ovaj e-mail naći u dobrom zdravlju i veselju posle lepo provedenih
Novogodišnjih praznika.

Izvinjavam se što ću Vam oduzeti malo vremena za čitanje moje predstavke u vezi sa odlukom  Centra za
Doktorske Studije od 27.12.2018. Br. 01/2 / 4044/1, ali se nadam da ćete mi oprostiti.

Da Vam se predstavim, Ja sam Avni Alidemaj, Magistar Elektrotehnickih Nauka, kandidat za doktorat pri
ETF-u u Podgorici

Završio sam sve tražene procedure za odbranu Doktorske Teze pod strogim nadzorom mentora Prof. Dr. 
S. Skuletića. 

Prema preporuci nadleznih sa fakulteta poslao sam za objavljivanje Naučni Rad na časopisu Tehnički
Vjesnik od kojih sam 15.02. 2017. godine, dobio potvrdu da mi je Rad prihvaćen i da će biti objavljen
kasnije (dokumenat I u prilogu).

Nakon toga sam se pismeno obratio Komisiji za doktoraturu pri ETF-u, odnosno Prof. Dr. B. Kerstajiću
da bi se razjasnilo pitanje Mentora kao i pitanje objavljivanja Rada u spomenutom časopisu, Prof.Dr.
Krstajić se je pismeno (e-mailom) obratio Centralnoj  Komisiji za Doktorature pri Centru za doktorske
studije), (vidi dole e-mail od 27. Marta 2017), u kojem se navodi tačan naziv časopisa u kojem je
prihvaćena objava mog rada.

Prof. dr. Zdravko Krivokapić iz Centralne komisije vraća odgovor (vidi dole e-mail od 28. marta 2017) u
kojem odgovora oko Mentora i kaže da rad treba biti objavljen ili da će kasnije biti objavljen ali treba da
poseduje DOI, bez da daje bilo kakvu primedbu na spomenuti časopis.

Dana 05.04.2017. od Komisije pri ETF-u  primio sam obavijest br. 02/1 641 (dokument III u prilogu).

Kao zaključak, na predlog mog Mentora, ja sam se obratio i Komisiji za Doktorature pri ETF-u, i
Centralnoj Komisiji pri Centru za Doktorske Studije za mišljenje kako bi na vreme razjasnio ispunjenje
svih proceduralnih obaveza pre predaje Rada Doktorske Teze, tako da posle predaje ne bude razloga za
prolongiranje odbrane Teze Doktorata. Pošto nijedna komisija nije imala primedbi na izabrani časopis, ja
sam se obratio uredništvu sa molbom da mi se rad objavi u što kraćem roku, pa 13.11.2017 uredništvo
me je obavestilo da će mi se rad objaviti u decembru što je i učinjeno (dokumenat II u prilogu)

 

Što se tiče odluke od  03.04.2018 ( lista predatorskih casopisa), mislim da se ona ne može odnositi na
moj rad, pošto je isti primljen od časopisa 14 meseci prije vaše odluke uz prihvatanje obeju komisija da
se rad objavi, te da je isti objavljen 4 meseci pre vaše odluke.

Napominjem i to da za ovu odluku (03.04.2018) niko iz fakulteta me nije obavestio, to jest da svaka 
odluka ima vrednost od dana donošenja odnosno njene objave na službenom glasniku ustanove koja je 
donosi.
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Poštovani profesore, još jednom se izvinjavam za Vaše cenjeno vreme koje sam Vam oduzeo  ovim e-
mailom, ali iskreno vas molim da još jednom preispitate odluku donešenu u vezi sa mojim objavljenim 
radom, još jednom analizirajući gore izneto i priložena dokumenta.

Zavisno od Vašeg cenjenog vremena, ja bih došao na sastanak sa Vama u petak 18.01.2019.  ili 
ponedeljak 21.01.2019.  u vreme koje budete Vi odredili.

 

S poštovanjem,

 

Avni ALIDEMAJ

 

+38344800002

+38649791144

 

 

Bozo Krstajic bozok@ac.me via ac.me 

 

Mar 29, 2017, 8:10 PM

to me avalidemaj@gmail.com

 

Poštovani kolega,

 

Ispod je odgovor Direktora Centra za doktorske studije UCG na pitanja koja sam mu postavio, a vezano za Vašu Molbu.

 

Uskoro ćemo Vam uputiti i zvanični odgovora ali da imate i njihov stav jer oni odlučuju o tome.

 

POzdrav,

 

Božo

 

From: Zdravko Krivokapic [mailto:zdravkok@ac.me]

Sent: Tuesday, March 28, 2017 07:51

To: 'Bozo Krstajic'

Subject: RE: Pitanje Komsije za doktorske studije ETF-a

 

Poštovani Profesore,

 

U skladu sa Vašim zahtjevom mogu da Vam iskažem sledeće stavove4:

mailto:bozok@ac.me
http://ac.me/
mailto:avalidemaj@gmail.com
mailto:zdravkok@ac.me
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1.       Mentor, koji je imenovan prije stupanja na snagu Pravila, je već izabran. Prof. dr sreten Škuletić bez obzira na status je
verifikovani mentor.

 

2.       Od osnivanaj Odbora za doktorske studije se poštuje stav da rad mora biti objavljen ili da ima DOI.

 

Zahvaljujem na interesovanju,

 

Prof. dr Zdravko Krivokapić

 

From: Bozo Krstajic [mailto:bozok@ac.me]

Sent: Monday, March 27, 2017 4:08 PM

To: 'Blerim Gucci'

Cc: zdravkok@ac.me

Subject: Pitanje Komsije za doktorske studije ETF-a

 

Poštovani,

 

Kao Predsjednik komisije za doktorske studije ETF-a, a iniciran dopisom doktoranda Avni Alidemaja (u prilogu), molim Vas da
mi odgovorite na sledeće pitanje kako bi pomogli kandidatu u njegovoj daljoj proceduri.

 

Naime, kao se navodi u Molbi, Kandidat je upisao doktorske studije u maju 2013. godine, a 14.11. 2013. odbranio polazna
istraživanja. Obrazac D1 i imenovanje mentora (prof. dr Sreten Škuletić) je prihvaćeno od Senata UCG 20.11.2013. godine. 
Kandidat ima potvrdu da mu je rad prihvaćen za objavljivanje u TEHNIČKOM VJESNIKU (ISSN 1330-3651) i da će isti biti
objavljen krajem  aprila 2018. godine.

 

Shodno novim Pravilima doktorskih studija (2015. godina) i članu 55 istih, na koji se poziva Kandidat u svojo Molbi, molim Vas
da nam date tumačenje i odgovorite kakav stav ima Centar za doktorske studije u ovom i sličnim slučajevima? Obzirom da Odbor
potvrđuje ispunjenost uslova doktoranda, nakon odluke Vijeća, molimo Vas da nam date tumačenje u ovom slučaju. Dakle, da li
Kanidat ispunjava formalne uslove i može da predat doktorsku tezu na ocjenu?

 

Nadalje, pomenutom kolegi je Senat imenovao mentora koji se ne nalazi na Spisku mentora ETF-a u tekućoj školskoj godine niti
će se nalaziti na narednim spiskovima jer je isti ostvario pravo na penziju i ne radi već skoro godinu dana. Da li ove činjenice čine
problem Kandidatu za dalju proceduru, a ako postoji formalni problem šta Komisija za doktorske studije treba da uradi kako bi
pomogli Kandidatu da nastavi proceduru?

 

Unaprijed zahvaljujemo i pozdravljamo,

 

Prof. dr Božo Krstajić,

 

Predsjednik komisije za doktorske studije

mailto:bozok@ac.me
mailto:zdravkok@ac.me
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